

## PRAYERS

Bill C-110, An Act to amend the Export Development Act, as reported (with amendments) from the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs, was again considered at the report stage.

Whereupon, the House resumed debate on motion numbered 6 of Mr. Blenkarn, seconded by Mr. Epp,—That Bill C-110, An Act to amend the Export Development Act, be amended in Clause 14 by striking out line 11 at page 13 and substituting the following therefor:

“shall not at any time exceed 3 billion 500 million and 1”.

And on motion numbered 8 of Mr. Blenkarn, seconded by Mr. Epp,—That Bill C-110, An Act to amend the Export Development Act, be amended in Clause 18 by striking out line 38 at page 17 and substituting the following therefor:

“shall not at any time exceed 2 billion 500 million and 1”.

And debate continuing;

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Six Hundred and Sixty-Seventh Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of the Province of Ontario, concerning the quality of drinking water, presented by the honourable Member for Beaches (Mr. Young) on Wednesday, September 21, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Six Hundred and Sixty-Eighth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of the Province of Saskatchewan, concerning a National Hockey League franchise for Saskatoon, presented by the honourable Member for The Battlefords—Meadow Lake (Mr. Anguish) on Wednesday, September 21, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

The honourable Member for Winnipeg—Birds Hill (Mr. Blaikie) presented a petition.

The Honourable Member for Victoria (Mr. McKinnon) presented a petition.

The honourable Member for Bow River (Mr. Taylor) presented a petition.

Consideration was resumed at the report stage of Bill C-110, An Act to amend the Export Development Act, as reported (with amendments) from the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

Debate was resumed on motion numbered 6 of Mr. Blenkarn, seconded by Mr. Epp,—That Bill C-110, An Act to amend the Export Development Act, be amended in Clause 14

## PRIÈRE

Le projet de loi C-110, Loi modifiant la Loi sur l'expansion des exportations, rapporté avec des amendements par le Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques, est étudié de nouveau à l'étape du rapport.

Sur ce, la Chambre reprend le débat sur la motion numéro 6 de M. Blenkarn, appuyé par M. Epp.—Qu'on modifie le projet de loi C-110, Loi modifiant la Loi sur l'expansion des exportations, à l'article 14, en retranchant la ligne 9, page 13, et en la remplaçant par ce qui suit:

«ne doit jamais dépasser 3 milliards 500 millions et 1».

Et sur la motion numéro 8 de M. Blenkarn, appuyé par M. Epp.—Qu'on modifie le projet de loi C-110, Loi modifiant la Loi sur l'expansion des exportations, à l'article 18, en retranchant la ligne 32, page 17, et en la remplaçant par ce qui suit:

«ne doit jamais dépasser 2 milliards 500 millions et 1».

Le débat se poursuit;

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le six cent soixante-septième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents de la province de l'Ontario, concernant la qualité de l'eau potable, présentée par l'honorable député de Beaches (M. Young) le mercredi 21 septembre 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le six cent soixante-huitième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents de la province de la Saskatchewan, concernant l'octroi d'une franchise de la Ligue nationale de hockey à Saskatoon, présentée par l'honorable député de The Battlefords—Meadow Lake (M. Anguish) le mercredi 21 septembre 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

L'honorable député de Winnipeg—Birds Hill (M. Blaikie) présente une pétition.

L'honorable député de Victoria (M. McKinnon) présente une pétition.

L'honorable député de Bow River (M. Taylor) présente une pétition.

L'étude reprend à l'étape du rapport du projet de loi C-110, Loi modifiant la Loi sur l'expansion des exportations, rapporté avec des amendements par le Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

Le débat reprend sur la motion numéro 6 de M. Blenkarn, appuyé par M. Epp.—Qu'on modifie le projet de loi C-110,